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Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
 

Förhindrade att närvara 
Petra Holda (M) 

Emilia Bjuggren (S) 

Anna Rosén (FP) 

Emil Johansson (S) 

 
 

Ärenden med personalrepresentation 
 

 

§ 62 
Fastställande av dagordningen 
 
BESLUT 
 

Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 63 
Anmälan av justerat protokoll 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden beslutar godkänna anmälan av protokoll nr 3/2013 från nämndens 

sammanträde 2013-04-16 som justerats 2013-04-18. 

 

  

§ 64 
Justering av dagens protokoll 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Ordförande Regina Kevius (M) och vice ordförande Jari Visshed (S) utses att justera 

dagens protokoll. 

 

 

§ 65 
Anmälningsärenden 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  
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Anmälan gjordes av: 

 

a) Förteckning över inkomna skrivelser till idrottsnämnden (meddelandelista) 

2013-03-29 – 2013-05-06 

b) Granskningsrapport Spårvägens Tennisklubb 

c) Som ny ersättare som företrädare för Vision anmäls Magnus Åkesson, som 

ersätter Per Johansson 

 

 

§ 66 
Tertialrapport 1 2013 för idrottsnämnden 
Dnr: 103-529-2013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen. 

 

2. Idrottsnämnden begär en utökning av investeringsbudgeten avseende tillgäng-

lighetsfrämjande investeringar med 0,8 mnkr inom idrottsnämndens investe-

ringsbudget. 

 

3. Idrottsnämnden ansöker om ytterstadsmedel om 4 550 tkr enligt bilaga 4 och 5. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-05-06. 

En sammanfattande bedömning utifrån idrottsnämndens arbete och verksamhet under årets för-

sta fyra månader är att nämnden vid årets slut kommer att ha uppnått flertalet av de i verksam-

hetsplanen för 2013 angivna målen, indikatorerna och aktiviteterna. Vissa smärre avvikelser 

befaras under målet om en hållbar livsmiljö, där andelen elbilar och andelen miljöbränsle i för-

valtningens tjänstefordon troligtvis inte kommer att uppnås helt. 

 

Behovet av idrottshallar är stort i innerstaden, där också en omfattande bostadsutbyggnad pågår 

i exempelvis Hagastaden och Norra Djurgården. Stockholmarna blir allt fler, och därmed ökar 

också behovet av anläggningar för idrott och motion. Det gäller hela staden, även om behovet 

är särskilt uttalat i innerstaden. Engelbrektshallen kommer att invigas senare under året, vilket 

blir ett välkommet tillskott. Likaså finns långt framskridna planer på att hyra in idrottshallar i 

Kristineberg. Idrottsnämnden har under perioden beslutat om en ny bandy- och skridskohall 

och ett arbete för att förverkliga detta har påbörjats. Nämnden har även beslutat om ett koncept 

för billigare och enklare hallar, som ska vara vägledande i det fortsatta arbetet med att ta fram 

nya idrottsanläggningar. Det är samtidigt angeläget att staden tar vara på befintliga anläggnin-

gar, där flera av de äldre sim- och idrottshallarna är i stort behov av upprustning. 

 

Ett viktigt mål för staden är att få fler barn och ungdomar fysiskt aktiva. Här är samarbetet med 

andra samhällsaktörer angeläget, såsom skolan och föreningslivet, inte minst lokalt ute i de oli-

ka stadsdelarna. Idrottsnämnden erbjuder också i allt större omfattning prova på-aktiviteter rik-

tade till barn och ungdomar, men även till personer med funktionsnedsättning, en annan mål-

grupp där den fysiska aktiviteten är lägre än hos den genomsnittlige stockholmaren. 

 

 


